

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, OCTOBER 5, 1989

(2)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-16, An Act to establish the Canadian Space Agency and to provide for other matters in relation to space, met at 3:30 o'clock p.m. this day, in room 112-N Centre Block, the Chairman, Nic Leblanc, presiding.

Members of the Committee present: Beryl Gaffney, Lyle MacWilliam, Charles-Eugène Marin, Rey Pagtakhan, Jean-Marc Robitaille, Larry Schneider, Benoit Tremblay and Marcel R. Tremblay.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Lynne Myers, Research Officer.

Appearing: The Honourable William Winegard, Minister of State (Science and Technology).

Witnesses: From the Canadian Space Agency: Larkin Kerwin, President, Gary M. Lindberg, Vice-President.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated June 27, 1989, relating to Bill C-16, An Act to establish the Canadian Space Agency and to provide for other matters in relation to space (*see Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, October 3, 1989, Issue No. 1*).

The Minister and Larkin Kerwin made opening statements and, with the witness, answered questions.

At 5:10 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Eugene Morawski
Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 5 OCTOBRE 1989

(2)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-16, Loi portant création de l'Agence spatiale canadienne et traitant d'autres questions liées à l'espace, se réunit aujourd'hui à 15 h 30, dans la salle 112-N de l'édifice du Centre, sous la présidence de Nic Leblanc (*président*).

Membres du Comité présents: Beryl Gaffney, Lyle MacWilliam, Charles-Eugène Marin, Rey Pagtakhan, Jean-Marc Robitaille, Larry Schneider, Benoit Tremblay et Marcel R. Tremblay.

Aussi présente: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Lynne Myers, attachée de recherche.

Comparaît: L'honorable William Winegard, ministre d'État (Sciences et technologie).

Témoins: De l'Agence spatiale canadienne: Larkin Kerwin, président; Gary M. Lindberg, vice-président.

Le Comité reprend les travaux prévus à son Ordre de renvoi en date du 27 juin 1989, soit l'étude du projet de loi C-16, Loi portant sur la création de l'Agence spatiale canadienne et traitant d'autres questions liées à l'espace (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 3 octobre 1989, fascicule n° 1*).

Le ministre et Larkin Kerwin font des exposés et, avec l'autre témoin, répondent aux questions.

À 17 h 10, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Eugene Morawski